
Zn: KRG.0012.2.2021

Protokół Nr 212021

z posiedzenia Komisji Rozrvoju Gospodarczego
odbytego w dniu 09 marca 2021roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodniczqcy Jan Rutowicz witajęc na
wstępie zebr any ch członków.
Stwierdził, ie na stan 5 członków zgodnie z listq obecności w posiedzeniu udział
bierze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Lista obecności stanowi za|ącznik nr 1 do protokołu.
Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Inspektora ds. drogownictwa Wojciecha Domańskiego

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodn iczqcy Komi sj i zapoznał. Z proponowanym p orządkiem po sied zenia,
który stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja jednogłośnie przyjęłaporz4dek posiedzenia w następuj qcym brzmieniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porzqdku posied zęnia Komisj i.
3. Ptzyjęcie protokołu z poptzedniego wspólnego posiedzenia Komisji odbyego

w dniu 25 stycznia2021 roku.
 .Przeglqd dróg gminnych i rolniczych oraz wybór do remontuw 2021 roku.
5 . Przeg|qd oświetlenia ulicznego.
6. Informacjana temat podejmowanych dział.anw sprawie PoK sp.z. o.o w Kielcach
7. Sprawy róine i wolne wnioski.
8 . Zakończenie posiedzenia.

Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokoł' ze wspólnego posiedzenia
Komisji odbytego w dniu 25 stycznta 2O2I r.

n



/ Ad pkt 4.

W tym punkcie Komisja udaŁa się w teren celem objazdu dróg gminnych'
dokonania pozimowego przegl4du i obrania.jednej rolniczej drogi do złozenia
wniosku o jej remont w Urzędzie Marszałkowskim.
Po powrocie i analizie komisja wybrała do złoienia wniosku o remont drogę
w Czermnie prowadzqc4w kierunku Poręby o numerze ewidencyjnym944,

Ad pkt 5.

Przy objazdowym przegl4dzie dróg Komisja przeprowadziła równiei przeglqd
nowo wymienianych lamp i stwierdzono, ie na dzień dzisiejszy zadanie wykonane jest
w około 70 procentach' stwierdzono równiez, Że zachodzi potrzeba uzupełnienia
oświetlenia uliczne so.

Ad pkt 6.

W tym punkcie głos zabrał' Przewodniczqcy Rady Gminy Piotr Gonerka.
odcz5Ąał pismo firmy EKoRoZwoJ Sp. z.o.o, które wpłynęto do niego 25 lutego
bieŻqcego roku jako wyjaśnienię do punktu z ostatniej sesji Rady Gminy dotyczqcego
zamierzen w sprawie zalegajqcych odpadów na terenie PoK przy uI. Plęskowickiej 89
w Fałkowie. Pismo podpisał samoistny prokurent Janusz Baurek.
Po przeczyĄaniu pisma Przewodnicz4cy Rady Gminy uzupełnił, zQ firma
EKoRoZWoJ nie była zaptaszana na obrady sesji, przedmiotem zainteresowania
Rady Gminy było i jest to, czy L w jaki sposób SQ usuwane odpady zgromadzone na
terenie PoK. Poniewaz były prezes PoK p. Roberl Pach jestteruz prokurentem spółki
PoK i zarazem prezesem nowej spółki, która ma zamiar działac na terenie PoK
dlatego tez om|jajęc niejako istniej4cy problem za|egania odpadów chcieli przedstawió
swoje plany w temacie tęrmiczneeo przekształcaria odpadów.

Ad pkt 7.

W tym punkcie na poczqtek zabrał. głos Wójt Gminy Fałków Henryk Konieczny,
który wyjaśnił, ze wymiana dodatkowych lamp ledowych na terenię gminy wyniesie
około 75 tysięcy. Po doliczeniu kosztów nakładanych na inwentaryzację czyll linki,
sterowniki itd. daje to tak4 kwotę Wójt dodał, ze wszystkie czynniki cenotwórcze
pochodzq z oferty przetargowej .

Następnę SprawQ jaka poruszył p. Wójt była to Sprawa wyodrębnienia lub
niewyodrębnienia funduszy sołęckich. Powiedział między innymi, ze gminy odchodzq
od funduszy sołeckich, poniewaz pieniędze te pomniejszajq budięt przeznaczony na
inwestycje gminne. Nalezy się zastanowić, ze skoro mamy poskładane wnioski i
zabezpieczonę środki 20, 25, 40 % w zależności od rodzaju zadania, czy w3trto to
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/ zmieniac, a ponadto czy wtedy wystarczy
inwestycj t zudziałem środków unijnych.

nam na wkład własny dla planowanych

Planujemy uzbroic w Fałkowie około 80-100 działek,
środki do budżetu z ich sprzedaŻy. Następn4.rzeczq jest

kontami, przetargiem' prowadzeniem ksiąg?

zktórych kiedyś wptynQ
kto się będzie zajmował

Proszę przemyśleć tę kwestię, jajestem na,'nie'' _ podsumował Wójt.
Następn4 Spraw4 to drogi i ich remont. Gdyby wszystkie ztoione przez nas

wnioski zostały zakwa\iflkowane do dofinansowania, to wszystkie drogi gminne będa

wykonanę zmasy bitumicznej, nie będzie dróg szutrowych.
Jeśli cho dzi o drogi powiatowe to w tym roku będziemy remontowaó drogi

Pl4skowice - D4browa' Studzieniec _ Budy, Czermno w kierunku Szreniawy.
Posiadamy rowniei dokumentację na budowę drogi Studzieniec _ olszamowice,

w Skórnicach na przedłuienie ulicy Julianowskiej w kierunku domu p. Muskaty'

w Fałkowie do Podchojny.
W tym miejscu radny Robert Bomba zapytat czy jest coś wiadome w sprawie

dokończenia budowy drogi w Wąsoszu.
Pan Wójt odpowiedział, ie gdyby nie błęd w dokumentacji geodezyjnej to droga

byłaby dawno zakonczona jako droga pokanalizacyjna, a tak to zostało 60 metrów,

które s4 własnościę Nadleśnictwa Pruędbórz.
Następnie Przewodniczqcy Komisji odczytał. pismo mieszkańców ulicy

Modrzewiowej w Fałkowie w sprawie usytuowania progu zwalniajqcego na ich ulicy
(załącznik nr 4 do protokółu).

Po wizji w terenie, bior4c pod uwagę krótki odcinek drogi i małe natęzenie

ruchu, ślep4 drogę, Komisja nie widzi potrzeby usytuowania progu zwalniaj4cego na

tak krótkim odcinku. Pan Przewodniczqcy Rady Gminy dodał, ię po tęj ulicy
przewainie jeŻdią jej mieszkańcy i w przypadkach nadmiernej szybkości moina
indywidualnie rozmawiaó z kierowcami łami4cymi przepisy.

Następnie inspektor ds. drogownictwa w gminie Wojciech Domańskt odczytat'

pismo Komendy Powiatowej Policji w Końskich w sprawie usytuowania barierek

ochronnych' miejsca postoju autobusu szkolnęgo oraz przejścia dla pieszych przy

Szkole Podstawowej w Fałkowie. Przewodniczqcy Rady Gminy wyjaśnił, ie chodzi
głównie o bezpieczeństwo uczniów, zeby dziecko wybiegajęQe Ze szkoły musiało

zwolnić wybiegajęc zfurtki, a nie odrazuna ulicę. Po wizji w terenie Komisja uznała,

ie widzi potrzebę usytuowania barierek od furtki po kilka metrów w jednę i drugę

stronę, szczegóty naleŻy ustalić z Dyrektorem Szkoty."Następnie 
komisja zapoznaŁa się z pismem radnego Grzegotza Zganiacza

w sprawie przekazania gruntów mieszkańców tej ulicy na rzecz gminy pod budowę

drogi' chodników, oświetlenia. Pismo stanowi załączniknr 5 do protokółu.

Po wizji w terenie Przewodniczqcy Rady Gminy podkreŚlił, ze nie jest to

problem tylko jednej ulicy w Fałkowie' jest takich miejsc więcej i zaproponował zajqć

się tym punktem na następnym posiedzeniu Komisji, po fozpoznaniu ilości takich
działek na terenie tego osiedla Fałkowa, mozliwości prawnych zwięanych
z własnościę gruntów i kosŹów ztymzwiqzanych.
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Następnie Przewodniczqcy Rady Gminy odcrytał. pełnq korespondencję jaką
prowadzi ze Starostwem Powiatowym w Końskich w sprawie uruchomienia transportu
publicznego łączącego teren naszej gminy z miastem powiatowym. Została równięi
odcrytana petycja Gminy Fałków do Rady Powiatu w Końskich w zakresię
uruchomienia linii komunikacyjnej obsługującej przewozy pasazerskie na terenie
powiatu koneckiego.

Ad pkt 8. 
I

W zwiqzku ze zrealizowaniem porzędku posiedzenia Przewodniczqcy Komisji
p o dz i ęk o w ał. w szystkim za udział' i zanknqł p o s i e dz eni e .

Na tym protokół zakonczono.

Protokółowała.

llYSPEKTO-R
b, tjruułou
Darota Anioł


